



Styrelsemöte 2024-02-07

Närvarande: Christian Lindström, Navid Khan, Carina Linder, Fredrik Meuller, Carin Hagberg, Madelene Persson Holmström, Christian Hagberg och Patrik Appelskog.

1. Mötets öppnande

Ordförande Christian förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen.

3. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

4. Rapporter

Ordförande – Pratade med "lokalbokningen" om att det inte finns tillräckligt med toaletter i olika hallar.

Kassör – Budgeten är i balans. Hallhyrorna är en kommande utgift.

Kommunikation –

5. Pågående punkter

- Digitala lagkassor – Info kommer på nästa styrelsemöte.
- Bidrag från RF-SISU – Går att söka bidrag till aktiviteter som föreningen vill ordna med. Navid tar reda på mer info.

6. Verksamhet

- *Valberedningen* – Patrik berättade att Robert Trygg kommer att vara suppleant i styrelsen som kommer att röstas fram på årsmötet i juni. Patrik har några fler namn han ska prata med. Vi i nuvarande styrelse tycker att det ska vara 7st i nästa styrelse.
- *Ledarmöte* – Det ska ordnas ett ledarmöte inom en snar framtid där Julia (DA-tränare) ska få berätta vad "Svenskan" har för framtidsvisioner för distrikten.
- *Anläggningsträff* – Christian H och Navid går på denna träff. De anmäler sig själva.
- *Rollbeskrivningar* – När Madde har skrivit rent dokumentet ska det läsas av alla och så tas ett beslut på nästa möte.
- *Försäljning av lotter* – Christian L tar ett samtal med Folkspel. Kostar det ingenting för föreningen så kommer medlemmarna erbjudas att få köpa en prenumeration på lotter.
- *Sportsliga verksamheten för Bergs IK säsong 24/25* – Kommer att presenteras så fort allt är klart. Det ska finnas en träningstid där antingen matcher läggs eller där lagen får träna när det är matcher på deras träningstid.



- *Publicera styrelsemöten på laget.se* – Protokollen kommer att läggas upp på laget.se i PDF-format. Protokollen ska godkännas först av styrelsen.
- *Dokument från JAS-ledarna* – Christian H fortsätter dialogen med dessa ledare. Herr U är mer än JAS.
- *Matchställ Herr U* – Carin har pratat med Emelie om detta. Navid pratar med Figge om var tröjorna har tagit vägen som de fick.
- *Vem plockar bort sarg* – Vill inte lagen ha sargen framme meddelar de laget innan så plockar de bort den när träningstiden är slut.
- *Biljetter till kval* – Herr+Dam: Entrén öppnar 60min innan matchstart. Motståndare härifrån, först till kvarn."Buslag", de får (förköp) 30st biljetter och namn måste lämnas innan. DA+H1-spelarna får köpa 2st biljetter. Rull-up sponsorererna får betala. VIP-sponsorererna, 2st biljetter, lämnar namn innan. Alla under 16 år går in gratis. ALLA över 16 år betalar 100kr. Spelare som tillhör DA och H1 men som inte spelar på dessa matcher går in gratis, namn måste lämnas innan.
- *Ansvarigt lag under ev kval* – Skicka ut en förfrågan innan om det finns frivillig annars utser arrangemangsansvarige lagen.
- *Ansvarigt lag vid H1+DA dyker inte upp* – Förklara för lagen vad som händer om vi inte uppfyller kraven vid dessa matcher.

7. Övriga frågor

- *Städa läktare* – Lagen måste bli bättre på att städa efter sig när de har haft matcher i hallen. Madde skickar ut en påminnelse till alla ledare.

8. Nästa möte

Onsdag den 13/3-24 kl 18:00 på Christians jobb.

9. Mötet avslutas

Ordförande Christian avslutade mötet.

Christian Lindström, ordförande

Carina Linder, sekreterare